
 

Posudek 
 
 

K diplomové práci studenta 
 

Přečetla jsem si práci studenta Evy Horničárové na téma 
 
 

„Jak může fyzioterapie zasáhnout do problematiky stárnoucí populace  

(s důrazem na kardiovaskulární systém)“ 
 

A musím konstatovat, že po obsahové a stylistické stránce splňuje 

kritéria na úspěšné absolvování bakalářské práce a hodnotím ji tedy 

kladně. 

  

PhDr. Alena Herbenová 


